
Изявявам желание да съм член на Факултетния студентски съвет към ФМИ, защото 

смятам, че мога да бъда полезна. Чувствам се комфортно, заобиколена от хора с различни 

идеи и интереси. С тях можем да взимаме важни решения и да се стремим да бъдем 

полезни. Кандидатирам се и защото смятам, че имам мотивацията и умението да бъда в 

полза на студентите. Преди да продължа образованието си в Софийския университет, учих 

в езикова гимназия в Стара Загора. Там бях член на ученическия съвет, участвах в 

множество извънкласни дейности, дори бях част от организацията на изпращането и 

самият бал. Преподавателите ми винаги са били доволни от работата, която вършех, и са 

ме търсели за организацията на различни мероприятия – училищни базари, екскурзии, 

благотворителни събития. Участвала съм и в подготовката на т.н. „Шеметна надпревара”. 

Това е градско събитие, в което взимат участие над 200 ученици от пет училища в целия 

град. Вярвам, че с уменията придобити в ученическия съвет ще мога да помогна на 

студентите, независимо какви проблеми или изисквания имат. Ще ги изслушам и ще 

правя всичко възможно искането им да стане реалност ако е постижимо. Знам как да 

взимам важни решения и да се отнасям сериозно към поставените ми задачи. Имам 

чувство за отговорност и разчитам на точността. Голямо удоволствие ми доставя да 

помагам на хората и да ги изслушва. Правя го често и всеки път от сърце. Какъв би бил 

светът ако не си помагахме от време на време. Все пак един ден ние може да се нуждаем 

от помощ. Щастлива съм ако знам, че съм подала ръка и въпросният човек е постигнал 

нещо от голямо значение за него. Това е истинският смисъл на живота - да откриеш 

доброто и да го подариш на другиго. 


